
دبیـر فدراسـیون تشکلهـای صـنایع
غذایـی کشـاورزی در دیـدار بـا
معــاون رئیــس جمهــور خواســتار
حمایت جدی دولت از صنعت غذا شد

در دیدار محسن رضایی معاون رئیس جمهور با اعضای فدراسیون تشکلهای
صنایع غذایی کشاورزی به توسعه صنعت غذای کشور اشاره و حمایت جدی

از آن تاکید شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، جلسه و
دیدار کارگروه قرارگاه بخش کشاورزی و صنایع غذایی با حضور دکتر
محسن رضایی معاون رییس جمهور، دکتر فروزان رییس قرارگاهها و
دبیرکارگروههای بخش کشاورزی صنایع غذایی و دکتر شجاعالدین و
همچنین با حضور مدیران عامل چند اتحادیه بخش کشاورزی و محسن

نقاشی دبیر فدراسیون تشکلهای صنایع غذایی کشاورزی تشکیل شد.

دکتر شجاعالدین در این دیدار به محسن رضایی گفت: بخش کشاورزی و
امنیت غذایی در تمام دنیا مورد توجه خاص میباشد از حضرتعالی که
به این امر مهم توجه داشتهاید تشکر میکنیم و امیدواریم که با
تشکیل قرارگاه و کارگروههای بخش کشاورزی و غذایی که متشکل از

پیشکسوتان این عرصه میباشند اقدامات موثری را ایجاد نماییم.
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در بخش دیگری از این جلسه محسن نقاشی گفت: صنایع غذایی در چهل
سال اخیر انصافا توسعههای قابل توجهی داشته و این توسعه و افتخار

قطع به یقین دست آورد بخش خصوصی بوده است.

وی افزود: توسعه صنایع غذایی به همراه توسعه ماشینسازی صنایع
غذایی و صنایع وابسته بوده است. پنجاه در صد محصولات کشاورزی تازه
خوری و مابقی در صنایع غذایی مصرف میشود و لازم است که بطور جد از

این صنعت حمایت شود.

دبیر فدراسیون تشکلهای صنایع غذایی کشاورزی بیان کرد: متاسفانه
با طرح جدید قیمت گذاری توسط وزارت صمت که بدون کارشناسی علمی و
دستوری ابلاغ شد بزرگترین ضربه را به صنایع غذایی در بدترین زمان

ممکن وارد نمود.

وی گفت: هر طرح اقتصادی که تاثیر به رزق مردم دارد باید کاملا با
در نظر گرفتن جنبههای تخصصی باشد دلیل عدم کارشناسی آن، این است
که بعد از ابلاغ چندین بار تغییر کرده است اگر به جای این همه
جلسات که بعد از ابلاغ تشکیل شد قبل از آن برگزار میشد قطعا طرح

کامل و قابل اجرا می بود.

نقاشی در ادامه خطاب به محسن رضایی افزود: شاهد هستیم، چندین ماه
است که بحث حذف ارز دولتی توسط افراد مختلف تایید و تکذیب میشود
و هر باری که موضوع حذف مطرح میگردد به بازار و قیمتها شوک صعودی

وارد میشود یکبار برای همیشه تکلیف آن مشخص شود.

دبیر فدراسیون تشکلهای صنایع غذایی کشاورزی در پایان گفت: با
توجه به جنگ میان روسیه و اوکراین موضوع امنیت غذایی دغدغه جدید
دنیاست، افرادی که به بهانههای مختلف با خود کفایی گندم مخالفت

داشتند، امروز چه حرفی دارند؟

سرویس خبری: صنعت غذا
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